
27099  墙面游戏  · Plug it 
游戏元素 • Game elements 
沙漏元件 • Illusion Element 3+

沉浸在彩色沙漏的世界中吧！孩子们可以观察彩色的液体从沙漏的顶部
流向底部的过程。每次流动都可以产生不同的颜色组合。沙漏中的液体
流干净需要多少时间？如果将沙漏水平放置，又会发生什么呢？我们在
沙漏流动的过程中，又能够做些什么事情呢？

魔法般梦幻的独特沙漏！
流动的彩色液体能吸引孩子们的眼球。可以一遍又一遍
的调转沙漏并观察液体流动的过程。通过观察沙漏，孩
子们可以初步的培养自己的时间观念。此外，还可以锻
炼专注力，帮助他们更好地放松。
安装：沙漏安装在洞洞板上。
游戏玩法：孩子们转动沙漏，并观察其中液体的流动。
孩子们通过观察可以有一个初步的时间观念。同时，孩子们同样可以互相布置挑
战：例如沙漏中的液体流光之前，抬起一条腿不能放下。
技能发展：培养沟通能力、初步的时间观念，以及提升运动能力
提示：在沙漏中的液体流动的过程中，给孩子们布置小任务，例如：找到一个红色
的配件，或者用一条腿站立等等。

This special hourglass is like magic!
An illusion element that grabs the children´s attention with its coloured liquids.  
They can watch and turn over again and again. With this kind of „hourglass“,  
the childreen get their first feeling for time. It helps the children to concentrate 
 and come to rest. They watch the movements of the colour drops.                                               

Set-up: The hourglass is attached to the plate.

Game Idea: The children turn the hourglass and watch how the liquid moves. Here 
the children get a first feeling for time. In the time, the children can also perform 
tasks that they set for each other, for example hopping on one leg or much more.

Educational Areas: Communication, first feeling for time, encourage motor senses.

Tip: Give the children tasks to do while the liquid is passing through. For example:  
“Look for a red object, hop on one leg...” and much more.

Dive into the world of colour drops! The children can watch the liquid  
on its way from the top to the bottom. There are again and again new 
colour patterns and combinations. How long does it takes for everything 
to run down to the bottom. What happens if we simply place the element 
horizontally? What can we do during this time?

和孩子们一起，围

绕着“时间”这个

主题自己想一些小

任务来做吧。

活动时间！

Together with the 

children invent 

tasks around the 

topic of „time“.
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MORE GAME  
ELEMENTS...

更多游戏元素...

SCAN ME!
快来扫我吧！
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EPA TSCA Title VI compliant for formaldehyde 
Conforme à la norme EPA TSCA Title VI pour le 
formaldéhyde

Made in China
EN71 and ASTM tested

Bitte Anschrift für Rückfragen aufbewahren.
Please retain for information.
Informations á conserver.
请保留包装材料上的产品信息。
Informatie te bewaren.  
Conservare per future referenze.
Guardar esta información para futuras referencias.
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还有很多玩法待你去发
现! 更多好玩的游戏元
素、更多的变化等你去
探索!

There is still so much 
to discover! More great 
play elements available. 
More variety and  
even more action!


